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1. Jednání VOV v roce 2020 

Velkopopovický osadní výbor (VOV) zastupující osady Habří, Krámský, Křivá Ves, Mokřany (Klenové), 

se v roce 2020 sešel pouze třikrát a to v květnu, červnu a prosinci. V době, kdy bylo osobní setkávání 

omezené, komunikovali členové výboru mezi sebou elektronicky a jednali s vedením obce podle 

potřeby samostatně. 

Dokumenty z jednání VOV na webu Obce velké Popovice 

https://www.velkepopovice.cz/osadni%2Dvybor%2Dhabri%2Dkramsky%2Dkriva%2Dves%2D

mokrany%2Da%2Drepcice/os-1046/p1=3382 

 

2. Spolupráce VOV se vedením obce Velké Popovice 

Z iniciativy VOV byl v květnu 2020 připraven pro vedení obce dokument Plány a požadavky osad 

v roce 2020, který vycházel z činnosti výboru v roce 2019 a aktualizovaných potřeb pro rok 2020.  

Na konci června 2020 se uskutečnila schůzka zástupců VOV s vedením obce. Na schůzce se 

diskutovaly zkušenosti a reakce občanů na nový režim svozu TKO. T. Chramosta převzal od zástupců 

VOV doporučení a informaci o společnosti Ashpa. Zástupcům VOV bylo oznámeno, že není možné 

očekávat žádné investice v osadách z důvodu omezených prostředků v rozpočtu obce. 

Členové VOV zhodnotili v září stav požadavků, předaných vedení obce v květnu. Na základě urgencí 

VOV byly provedeny alespoň základní opravy komunikací a byly provedeny drobné úpravy. Na konci 

roku 2020 se členové VOV shodli na tom, že v osadách proběhla v tomto roce jen minimální a 

provizorní údržba obecního majetku. V osadách VOV se v roce 2020 neuskutečnily žádné významnější 

investice. 

V osadách přetrvává nedostatek vody ve studních. Na základě zkušeností s předchozích let VOV 

doporučoval, aby se na úrovni obce věnovala větší pozornost projektům na obnovu schopnosti 

krajiny zadržet vodu. Toto doporučení zůstalo bez odezvy vedení obce. 

VOV se na základě žádosti vedení obce vyjadřoval k návrhu na prodej pozemku v k.ú. Mokřany a 

problematice osvětlení v Křivé Vsi. Stanoviska VOV jsou v zápisech z jednání VOV. VOV měl dále 

z vlastní iniciativy výhrady k záměru na směnu obecní cesty v Habří s Lesy ČR s ohledem na 

dostupnost nemovitostí v Habří. 

Zástupci VOV pro Řepčice prověřovali v průběhu roku stav příprav na výstavbu kanalizace a vodovodu 

v Řepčicích. VOV vzal na vědomí, že realizace bude zahájena v roce 2021. 

https://www.velkepopovice.cz/osadni-vybor-habri-kramsky-kriva-ves-mokrany-a-repcice/os-1046/p1=3382
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Zástupci VOV pro Habří a vlastníci nemovitostí v Habří podali v lednu 2020 písemné podněty k 

doplnění územního a stavebního povolení pro realizaci stavby – Staré Habří, kanalizace a vodovod. 

OŽP – vodoprávní úřad Říčany na doručené podněty neodpověděl ani po urgencích. 

3. Komunikace výboru s občany v osadách 

VOV zprostředkovává formální i neformální informace z obecního úřadu pro občany v osadách a 

naopak. Patří mezi to také informace o zasedání zastupitelstva obce. Během roku nebylo žádoucí 

organizovat větší setkání a tak se jednotliví členové VOV snažili zprostředkovávat informace 

individuálně. Jednalo se o následující osadní záležitosti: 

• Změny ve způsobu svozu TKO po 01/01/2020 

• Těžba a svoz dřeva v Krámských (06/2020) 

• Reakce občanů na změnu umístění kontejnerů v Krámských (06/2020) 

• Návrh na obnovu a revitalizaci rybníčků v Řepčicích (08/2020) 

• Návrh na umístění retardéru v Krámských (10/2020) 

• Vybudování přístřešku u autobusové zastávky v Řepčicích (10/2020) 

• Dokončení krajnice podél nové silnice Řepčice-Mokřany (11/2020) 

• Zimní údržba obecních cest a silnic v osadách (12/2020) 

• Žalostný stav obecní cesty přes Dub na Pyšely po stavební uzavírce (12/2020) 

 

4. Plán aktivit pro rok 2021 

Na jaře 2021 připraví VOV plán a požadavky pro osady. Chceme tak navázat na iniciativu VOV 

z tohoto roku. 

Za předpokladu ochoty vedení obce, a pokud to situace umožní, chceme pořádat setkání vedení obce 

s občany v osadách podobně jako v roce 2019. 

VOV chápe nepříznivé dopady rozpočtových omezení na hospodaření obce v roce 2020. Chtěli 

bychom od vedení obce slyšet, podle jakých kritérií bude v roce 2021 a 2022 probíhat údržba a 

investice v osadách. Navrhujeme proto uspořádat schůzku VOV s finančním výborem s cílem 

porozumět způsobu plánování investic do osad mimo Velké Popovice.  

 

Tato zpráva byla projednána a odsouhlasena členy VOV korespondenčně 20. ledna 2021.  

 

 

Za správnost Martin Tušl, předseda VOV 


